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Kortom: niet noemen in gesprek 
met wethouder vanmiddag.

Vooral omdat de ontwikkeling 
van de 530 woningen nu al start. 
Daar past het niet meer in. En 
anders zou het ergens midden in 
het weiland terecht komen.

Herstel: coa had dit blijkbaar niet 
goed begrepen. Geer 3 is geen 
goed idee volgens de gemeente, 

belde nav haar 
gesprekje met COA.

vroeg zich af wanneer 
terugkoppeling komt over 
snelkook. Ik heb niet gezegd dat 
het er al is voor goede orde.
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aatst gez. vandaag om 12:09
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nog met jan of tess moet bellen.? 
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